
Zápisnica zo zasadnutia výboru mestskej časti Trnava – Sever dňa 22.6.2023 

 

Dátum a čas zasadnutia: 22.6.2023 o 17:30 hod, ZŠ Nám. SUT 

Prítomní: 

Juraj Baďura, DiS 

Mgr. Ľubica Horváthová 

MUDr. Branislav Kramár 

 

Neposlanci: 

Ing. Pavol Hluchý 

Ing. Anton Kollár 

Mgr. Tomáš Koppl 

 

Neprítomní: 

Ing. Vladimír Ekhardt, Juraj Fuzák, Mgr. Marek Neštický, Emanuel Gronský, Ing. Richard Sládek, Bc. 

Eduard Guniš 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Požiadavky občanov a VMČ č.3 – Sever na MsÚ 

3. Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie otvorila podpredsedníčka výboru mestskej častiTrnava- Sever, Mgr. Ľubica 

Horváthová, ktorá privítala všetkých prítomných a oboznámila ich s programom VMČ. 

 

2. Požiadavky občanov a VMČ č.3 – Sever na MsÚ 

2.1 Hajdóczyho: Domáci si vyznačujú parkovacie miesta, aj napriek pretretiu sivou farbou zo 

strany Mesta. Je možné zistiť, o ktorých občanov ide a prípadne navrhnúť trvalejšie (a 

lacnejšie) riešenie? 

2.2 Špačinská cesta - neprehľadne prejazdy na cyklochodník, prosíme o úpravu zelene 

2.3 Bytové domy na Špačinskej ceste – revitalizácia vnútroblokov – v akom je stave? 

2.4 Nádoby na bioodpad - výmena - skontrolovať či sa menia, obyvatelia hlásia, že smetiarske 

auto ich neberie celé, iba vysýpa a zápach z rozkladajúceho bioodpadu zostáva 

2.5 Staré domy z ulíc Murgašova, Lichardova, atď. spaľujú iné veci ako by mali, potom prechádza 

zápach do bytových domov, je možné s tým niečo robiť? 



2.6 Pan Cehlárik žiada preverenie zverejňovania podpisov na stránke mesta (zápisnice, prezencne 

listiny zo stretnutí s verejnosťou,…) či to je z hľadiska GDPR potrebné. 

2.7 Pan Gábriš - obyvatelia žiadajú bližšie zdôvodnenie stanoviska: “Na základe vyjadrenia 

primátora mesta sa mestské zastupiteľstvo touto požiadavkou nebude zaoberať.” 

2.8 Zverejniť návrh projektu zjednosmernenia ulíc v časti rodinných domov starej Kopánky.  

2.9 Na hlinách pri protihlukovej stene v tesnom dotyku so Špačinskou cestou je vzrastlá zeleň, do 

ktorej sa chytá neporiadok a sú tam hlodavce, prosíme o orez 

2.10 V akom stave je plán rekonštrukcie ulíc Slnečná a Ustianska?  

2.11 Skontrolovať asfalt v okolí kanálových poklopov na slnečnej ulici. Sú poprepadávané. 

2.12 Žiadame dokončiť chodníky na Murgašovej ulici. 

2.13 Na celom území mesta sú 6 a viacčlenné rodiny, ktorým nepostačuje 120l nádoba na 

plasty. V súčasnosti nie je možné požiadať o väčšiu nádobu na plasty, iba o 240l na komunálny 

odpad. Žiadame preto o zahrnutie takejto možnosti aj pri odpadoch. 

2.14 Obyvatelia Ustianskej ulice majú pocit, že je tam priveľa hluku, smogu a prachu. Je 

možné to zmerať? 

2.15 Otázka k VMČ Centrum - medzi Holiday INN a BD Hviezdoslavova vyčleniť parkovanie 

pre bezplatne státie rodičov, ktorí vozia deti do škôlky, po ukončení prác na BD 

Hviezdoslavova 

2.16 Síce je poriadok na skládke na Zavarskej, pri vynášani stavebného odpadu je problém 

vyhodiť do vysokého kontajnera. Žiadame zvážiť osadenie nákladnej rampy 

 

 

3. Záver 

Podpredsedníčka VMČ Horváthová Ľubica poďakovala všetkým prítomným za účasť. 

 

Zápisnicu spísala: Ľubica Horváthová 

Zápisnicu overil: Juraj Baďura 

Zápisnicu schválil: Pavol Hluchý 


